
Protokoll vid GKSS Hamnkommittes möte 4 april 2018 i klubbhuset, Långedrag 

Närvarande:   Per-Olof Svensson (Peo) ordf. 

                         Göran Carlsson (GC) 

                         Lars Hedin (LH) 

                        Ulf Hallqvist (UH) 

                        Eva Anghem (EA)         vid protokollet 

1.   Peo hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2.   Föregående mötesprotokoll godkändes. 

3.   Info från senaste styrelsemötet, 180227. Hur jobbar vi i de olika kommitteerna?  

Bra att ha en struktur på arbetet då nya personer kommer in i kommitteerna. 

Nedan något vad kommitteerna gör: 

- Marknadskommitten:  arbetar m hemsidan och facebook, klubbkväll den 11/4 kl 18 anmälan 

via hemsidan. Medlemskväll på Sebago, Viktoriagatan,  26/4 kl 19. Årsmöte 3/5. 

Korvetten är besiktigad inför rivningen av Oscars. 

 

- Hamnkommitten: arbetsdagar i hamnen, 9-12/4. Ulf H och Klas F är arbetsledare. Arbetshelg 

ev 5-6/5, Ulf H återkommer om detta. Seniora hamnvärdar, 15-20st har anmält sitt intresse. 

4st var på infomöte m Peo, Ulf H, Jennie och Thomas R. En vecka/person denna säsongen, vi 

provar oss fram. Möte m Jennie längre fram för att se på arbetsbeskrivningen för hamnen. 

 

-  Kappseglingskommitten: kommitten har för få domare! VM i danska Århus i sommar, olika 

OS- klasser. 

 

- Ekonomi: den är god, 1,2milj. Plus 

 

- Medlemsshop på weben. 

 

- Gästhamnsguiden, info klart. 

 

- Nytt datum för säsongsavslutning i Hamnkommitten 25/5 kl 18. 

Duschväggarna har ej kommit. Toalettbod på G. Nya parkeringsplatser runt GKSS, 9st, SMS parkering, 

P-tjänst sköter om det. Biljett kan köpas i GOMarina-automaten. Wi-Fi i hamnen, Göran C har kontakt 

med Telia/Terra com, vecka 15 för offert.  

Nästa möte 2/5, GC ordnar fikabröd. 

 



 


